

《单词百科:installments是什么意思?installments怎么发音?installments的解释和用法》

英语单词installments是什么意思?installments怎么读?installments怎么发音?简答网为您整理了installments的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



installments怎么读

installments的读音:[in 'stɔ:lmənts]

installments的意思

1、n.部分(installment的名词复数);

installments的相关词组

1、installment plan 分期付款方式;

- 2、installment plans 分期付款方式(installment plan的名词复数);
- 3、installment savings 零存整取储蓄;

installments的双语例句

- 1、Then, will you consider paying in installments?

那么, 你可不可以考虑分期付款?

- 2、Payment in three installments is much better for us.

分三次付清对我们来说比较好.

- 3、You have an installments sales contract.

你已经订立了一份分期付款的买卖契约了.

- 4、We paid for the TV set in installments of 100 dollars a month for five months.

我们用分期付款方法付电视机款,每月付一百元,分五个月付清.

- 5、Clerk: Yes. You can pay in twelve easy monthly installments.

店员: 可以.您可以分十二个月轻松付款.

- 6、The equipment will be paid in installments with the commodities produced by our factory.

设备以我们工厂生产的产品分期偿还.

- 7、Payment for our real estate may Be made in annual installments.

购买本公司房产,房款可按年分期支付.

- 8、They're letting me pay for the washing machine by monthly installments.

他们让我按照每月还款的方式购买这台洗衣机.

- 9、Do you want to pay a lump sum or pay by installments?

您是一次性付款还是分期付款.

10、 This fee will be paid in three equal installments.

这笔费用可以分三次均付.

11、 We can sell it on an installment basis (by installments).

我们可以安排分期付款.

12、 Carrying charge: The interest charged on the balance owed when paying in installments.

额外维持费用: 在偿付分期付款时除欠款外追加的资金.

13、 The payment shall be made by five annual installments of 20 % each.

货款将在5年内分期付款,每年支付20%.

14、 The amount I'm suggesting the Sequoia Club contribute is fifty thousand dollars in two installments.

我建议红杉俱乐部提供的数目是五万元,分两期付款.

15、 You can pay in four installments of 1 , 000 yuan each.

您可以分成4期付款,每期1000元.

以上是简答网为您整理的installments怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于installments的用法、installments的释义、installments的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/installments>